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استان فارس
استاندار فارس در مراسم افتتاح محور 

فراشبند -فیروزآباد؛

دولت سیزدهم عزم جدی برای 
حذف نقاط پرحادثه و ایمن سازی 

جاده ها دارد

 

 

محور  از  کیلومتر   34 افتتاح  مراسم  در  فارس   استاندار 
ریال  میلیارد   1500 بر  بالغ  اعتبار  با  فیروزآباد   - فراشبند 
برای  عزم جدی  سیزدهم  دولت  فجرگفت:  دهه  مناسبت  به 

حذف نقاط پرحادثه و ایمن سازی جاده ها دارد.
و  ارتباطات  اداره  از  طلوع  روزنامه  دریافتی  گزارش  به 
ایمانیه  محمدهادی  فارس  شهرسازی  و  راه  اطلاع رسانی 
اساسی  فکر  پرحادثه  نقاط  برای  باید  افزود:  فارس  استاندار 
شهرستان  دو  پرحادثه  نقاط  از  اساسی  نقشه  یک  و  کنیم 
فراشبند و فیروزآباد تهیه شود و برنامه ریزی جهت حذف و 

ایمن سازی محورها صورت گیرد.
وی اضافه کرد: وقتی یک نفر در جاده ها فوت می شود که 
دست  از  را  انسان ها  همه  که  انگار  کریم  قران  فرمایش  به 
مشکلات  که  می خواهد  فوق العاده  همت  یک  و  داده ایم 

جاده ها برطرف شود.
ادامه مراسم گفت: پروژه راه اصلی  محمود رضا طالبان در 
فراشبند -فیروزآباد ادامه محور راه اصلی کازرون - فراشبند 

– فیروزآباد
است و استان خوزستان را به منطقه جم – عسلویه در استان 

بوشهر متصل می کند.
وی افزود: طول کل مسیر 170 کیلومتر است که 30 کیلومتر 
قبلًا به بهره برداری رسیده و امروز 34 کیلومتر از این محور 
به بهره برداری می رسد و 29 کیلومتر در دست ساخت است 
و 16 کیلومتر از سمت کازرون و مابقی از سمت فراشبند و 
در صورت تأمین اعتبار امسال نیز به لحاظ اینکه محور یک 
از سمت  استراتژیکی است 10 کیلومتر دیگر  محور مهم و 

فراشبند را آغاز خواهیم کرد.
محمود رضا طالبان در ادامه اعتبار هزینه شده جهت احداث 
و گفت:  بیان کرد  ریال  میلیارد   1500 را  کیلومتر   34 این 
 1500 پروژه  اعتبار  تأمین  زمان  نرخ  به  شده  هزینه  اعتبار 
را  اعتبار  این  امروز  به  بخواهیم  اگر  که  است  ریال  میلیارد 

برآورد کنیم بین 350 تا 400 میلیارد ریال هزینه است.
این  کرد:  تصریح  فارس  استان  شهرسازی  و  راه  کل  مدیر 
محور یکی از محورهای ارتباطی جهت تسریع در دسترسی 
شهرستان های نورآباد و کازرون است و ارتباط شهرستان های 

فراشبند و فیروزآباد را تأمین می کند.
مترمکعب  پروژه گفت: 5427182  احجام  وی در خصوص 
خاکریزی  حجم  مترمکعب   1873687 و  خاکبرداری  حجم 
و همچنین 31938 مترمکعب در این پروژه بتن ریزی انجام 

شده است.
پروژه  این  به حجم آسفالت در  اشاره  با  طالبان  محمودرضا 
افزود: در این پروژه دو لایه آسفالت شامل لایه اول 64294 

تن و لایه دوم 57466 تن اسفالت به کار رفته است.

خرامه

با حضور معاون امور عمرانی استانداری فارس

 ۱۳ میلیارد و ۳۰۰ میلیون تومان 
پروژه در شهرستان خرامه 

به بهره برداری رسید
به گزارش دریافتی روزنامه طلوع از روابط عمومی استانداری 
فارس در هشتمین روز از دهه مبارک فجر و با حضور معاون 
میلیارد و ۳۰۰  فارس ۱۳  استانداری  امور عمرانی  هماهنگی 
میلیون تومان پروژه در شهرستان کمتر توسعه یافته خرامه 

به بهره برداری رسید. 
در این آیین پروژه کنترل سیلاب و آبخیزداری احمدآباد با 
اعتباری بالغ بر یک میلیارد و ۳۰۰ میلیون تومان افتتاح شد. 

پروژه های  دیگر  از  روستایی  مسکن   ۲ افتتاح  و  احداث 
شهرستان خرامه بود؛ در این مراسم ۵ واحد مسکن مددجویی 
روستایی با زیربنای کل ۳۶۰ مربع و با اعتباری بالغ بر یک 

میلیارد تومان افتتاح شد و به بهره برداری رسید. 
به  صیفی  و  سبزی  گلخانه  پروژه  همچنین  آیین  این  در   
مساحت ۱۲ هزار مترمربع و با اعتباری بالغ بر یازده میلیارد 

تومان افتتاح شد.
 دو پروژه مرتبط با اصلاح شبکه برق نیز از پروژه های قابل 

افتتاح در شهرستان خرامه بود.
از  افتتاح  حاشیه  در  فارس  استانداری  عمرانی  امور  معاون 
شهرستانی  عنوان  به  خرامه  شهرستان  از  مذکور  پروژه های 
یافته در میان شهرستان های فارس یاد کرد و  کمتر توسعه 
این شهرستان  بیشتر  برای آبادانی هر چه  بلند  گفت: همتی 

لازم است. 
اقدامات  اخیر  سال های  طول  در  اینکه  به  اشاره  با  رضایی 
مؤثری در راستای توسعه همه جانبه این شهرستان انجام شده 
است، گفت: اقدامات مذکور در حوزه های مختلف از جمله 
جلب کمک های فنی و اعتباری، اجرای پروژه های عمرانی و 
پروژه های مرتبط با آموزش و ایجاد اشتغال در این شهرستان 

بوده است. 
صدور  به  همچنین  فارس  استانداری  عمرانی  امور  معاون    
مجوزهایی برای احداث واحدهای اقتصادی در این شهرستان 
واحد   ۳۶۰ گذشته  سال  دو  طول  در  کرد:  اظهار  و  اشاره 
اقتصادی در شهرستان خرامه افتتاح شده که از جمله مهمترین 

آنها، بهره برداری از ۲۳۰ کارگاه پرورش قارچ بوده است. 
واحد   ۵۸ گلخانه ای،  واحد   ۱۰ همچنین  مذکور  مدت  در 
دامداری، ۱۳ واحد گاوداری، ۱۴ واحد گیوه بافی نیز در این 

شهرستان به بهره برداری رسیده است.
 رضایی همچنین به اتفاق خوب دیگری در حوزه اقتصادی 
پیگیری  دنبال  به  گفت:  و  کرد  اشاره  خرامه  شهرستان  در 
سال های  در  فعال،  نیمه  و  راکد  اقتصادی  واحدهای  احیای 
این شهرستان  در  راکد  اقتصادی  واحدهای  از  تعدادی  اخیر 
فعال و به دنبال آن تعدادی فرصت شغلی ایجاد و احیا شده 

است.

استان بوشهر
مدیرکل پزشکی قانونی استان بوشهر:

پزشکی قانونی بوشهر با کمبود 
پزشک و امکانات روبرو است

اداره کل  این  بوشهر گفت:  استان  قانونی  مدیرکل پزشکی 
دستگاهی تخصصی و دارای اهمیت زیاد است اما با کمبود 

شدید پزشک و امکانات روبرو است.
به گزارش ایرنا، دکتر علی سامانپور در نشست با خبرنگاران 
افزود: هم اکنون در بیشتر شهرستان های استان بوشهر به دلیل 
کمبود پزشک که مشکلی سراسری و در این استان شدیدتر 

است، پزشکی قانونی وجود ندارد.
شهرستان های  از  برخی  در  حاضر  زمان  در  کرد:  بیان  وی 
نبود  و  امکانات  کمبود  دلیل  به  پزشکان  بوشهر  استان 
ساختمان در مطب خود خدمات مورد نیاز در حوزه پزشکی 

قانونی را به مردم ارائه می دهند.
قانونی در  نیمه کاره پزشکی  به ساختمان  اشاره  با  سامانپور 
عسلویه اضافه کرد: براساس توافق انجام شده با پارس جنوبی 
احداث  عسلویه  در  نفت  طرف  از  ساختمان  این  بود  قرار 
شود اما تاکنون این پروژه با ۶۰ درصد پیشرفت فیزیکی به 

صورت نیمه کاره رها شده است.
اداره کل  این  تلاش  مسافت  بعُد  به  توجه  با  داد:  ادامه  وی 
هرچه  عسلویه  قانونی  پزشکی  ساختمان  که  است  براین 

سریع تر تکمیل و مورد بهره برداری قرار گیرد.
نیز  گناوه  شهرستان  در  همچنین  کرد:  اضافه  سامانپور 
تلاش  که  است  ساخت  دست  در  قانونی  پزشک  ساختمان 

می شود این ساختمان تا سال آینده افتتاح شود.
کار  سختی  و  مزایا  و  حقوق  به  توجه  با  شد:  یادآور  وی 
درمجموعه پزشکی قانونی پزشکان کمتری متقاضی کار در 
این مجموعه هستند به نحوی که حتی متقاضیان در آزمون 
استخدامی سهمیه پیش بینی شده برای استان بوشهر را تکمیل 

نکردند و این معضل بزرگی برای این مجموعه است.
به  توجه  با  گفت:  بوشهر  استان  قانونی  پزشکی  مدیرکل 
کمبود امکانات و تجهیزات در حوزه پزشکی قانونی نه تنها 
عمرانی  و  دارایی  تملک  اعتبارات  درصدی   ۱۰۰ تخصیص 
ضروری است بلکه به علت پاسخگو نبودن مبلغ موافقت نامه 
برای رفع حداقل مشکلات و تأمین تجهیزات ضروری اولیه 

نیاز به تأمین اعتبار بیشتری از سوی استان است.
نماینده مجری طرح سد دشت پلنگ خبر داد؛

تکمیل کالورت انحراف آب سد 
دشت پلنگ

نماینده مجری طرح سد دشت پلنگ گفت: با اتمام عملیات 
پیشرفت  پلنگ،  دشت  سد  آب  انحراف  کالورت  ساخت 
تکمیل  آهنگ  و  رسید  درصد   ۱۵ به  پروژه  این  فیزیکی 
سیستم انحراف آب این سد سرعت بیشتری به خود گرفت.

به گزارش ایسنا، رضا ارمی اظهار کرد: پروژه ملی احداث 
به  مترمکعب  میلیون   ۱۵۰ مخزن  حجم  با  پلنگ  دشت  سد 
عنوان بزرگترین منبع تأمین آب شرب درون استان بوشهر 
منابع  به  ظرفیت چشمگیری  آن  تکمیل  با  و  شده  محسوب 
شرب  آب  تأمین  شد.  خواهد  افزوده  استان  این  شرب  آب 
شهرستان دشتی و شهرستان های جنوبی استان و همچنین آب 

مورد نیاز صنعت از مهم ترین اهداف ساخت این سد است.
این  احداث  با  افزود:  پلنگ  دشت  سد  طرح  مجری  نماینده 
سد، ضمن جلوگیری از وقوع سیلاب های ویرانگر، از تخلیه 
خلیج فارس  به  آب  مترمکعب  میلیون   ۷۲ بر  بالغ  سالانه 

برنامه ریزی  به صورت  آب  از  حجم  این  و  شده  جلوگیری 
شده در اختیار بخش های مختلف قرار خواهد گرفت.

بیان  و  نمود  اعلام  را ۱۵ درصد  پروژه  پیشرفت  ارمی  رضا 
گردیده  آغاز   ۱۳۹۷ سال  از  سد  این  اجرایی  عملیات  کرد: 
طریق  از  آن  اعتبار  تأمین  مراحل  شدن  سپری  از  پس  و 
فاینانس خارجی، از شهریور ماه سال جاری با ضرب آهنگ 

سریع تری در مسیر ساخت قرار دارد.
عنوان  به  سد  این  کالورت  اخیر  ماه   ۶ در  کرد:  بیان  وی 
بخش مهمی از سیستم انحراف آب آن تکمیل شده که در 
این عملیات بیش از ۳ هزار مترمکعب بتن ریزی و ۲۲۰ تن 
پیشرفت  نوبه خود  به  که  است  شده  انجام  آرماتور گذاری 

قابل توجهی است.
ارمی خاطرنشان کرد: در حال حاضر خاکبرداری و بتن ریزی 
مقاطع مختلف فرازبند سد دشت پلنگ به موازات یکدیگر در 
حال انجام است و با توجه به تجهیز مناسب کارگاه از نظر 
منابع انسانی و ماشین آلات، سیستم انحراف سد در کمترین 

زمان ممکن به اتمام خواهد رسید.
راستای  در  گفت:  پلنگ  دشت  سد  طرح  مجری  نماینده 
افزایش مزیت های اقتصادی و افزایش سرعت اجرای طرح، 
این سد به گونه ای طراحی شده که فرازبند آن، بخشی از بدنه 

سد محسوب خواهد شد.

 

استان هرمزگان
استاندار هرمزگان:

توسعه زنجیره پایین دستی صنایع 
در هرمزگان ضروری است

 
استاندار هرمزگان گفت: باید زنجیره پایین دستی در بنگاه های 
اقتصادی هرمزگان شکل بگیرد تا زمینه توسعه را فراهم کنیم 

و زمینه ایجاد اشتعال بوجود بیاید.
به گزارش ایلنا، مهدی دوستی در آئین آغاز عملیات اجرایی 
دولت  افزود:  هرمزگان،  فولاد  شرکت  توسعه  پروژه های 
مردمی شامل دو کلیدواژه مردم و عدالت است و باید بر این 
اساس حرکت کند و امروز تمامی دستگاه های اجرایی باید 

به آن پایبند باشد.
باید مردم هرمزگان توسعه های بنگاه های  اینکه  بیان  با  وی 
هرمزگان  کرد:  عنوان  کنند،  لمس  استان  در  را  اقتصادی 
به هیچ وجه  و  است  کشور  در  بیکاری  نخست  رتبه  امروز 

زیبنده پتانسیل و ظرفیت های کنونی هرمزگان نیست.
استاندار هرمزگان با اشاره به اینکه باید زنجیره پایین دستی 
در بنگاه های اقتصادی شکل بگیرد تا زمینه توسعه را فراهم 
کنیم و زمینه ایجاد اشتعال بوجود بیاید، اضافه کرد: هرمزگان 
باید به رتبه نخست تولید فولاد کشور دست یابد و در این راه 

تمامی شرایط فراهم است.
وی با بیان اینکه وظیفه بنده حمایت از بنگاه های اقتصادی در 
تأمین پایدار انرژی است، عنوان کرد: باید پوشه های خدماتی 
فعال تر  هرمزگان  استان  در  اقتصادی  بنگاه های  اجتماعی  و 

شود و از ظرفیت های استانی بهره گرفته شود.
برای  لازم  زیرساخت های  باید  اینکه  به  اشاره  با  دوستی 
توسعه بنگاه های اقتصادی فراهم کنیم، افزود: اگر به بخش 

خصوصی اعتماد کنیم این توسعه فراهم می شود.
وی با بیان اینکه روستاهای زیادی با مشکل آبرسانی مواجه 
لوله های  زمینه  در  می خواهیم  هرمزگان  فولاد  از  و  هستند 

فولادی به مدد استان بیایند.
معادن کانی  توسعه  باید  پایان گفت:  در  استاندار هرمزگان 
کانی  معادن  بخش  در  حتم  طور  به  و  کنیم  فعال  را  استان 

غیرفلزی ورود جدی خواهیم داشت.

عملیات اجرایی طرح های 
توسعه ای فولاد هرمزگان آغاز شد

عملیات اجرایی چهار طرح توسعه ای شرکت فولاد هرمزگان 
همزمان با نهمین روز از دهه فجر در غرب بندرعباس آغاز 

شد.
آهن  تولید  سوم  مدور  شامل  طرح ها  این  ایرنا،  گزارش  به 
اسفنجی با ظرفیت ۹۰۰ هزار تن در سال، احداث واحد دوم 
تولید گازهای صنعتی با ظرفیت ۱۰ هزار نرمال مترمکعب بر 
ساعت اکسیژن، سیلوی ذخیره سازی آهن اسفنجی با ظرفیت 
۲۸ هزار تن و احداث مگامدول احیا مستقیم شرکت ستاره 
سیمین هرمز با ظرفیت یک میلیون و ۷۰۰ هزار تن در سال 
می شود که برای آن ها ۱۰۰ هزار میلیارد ریال سرمایه گذاری 

شده است.
مدیرعامل فولاد هرمزگان در آیین آغاز عملیات اجرایی این 
طرح ها گفت: مدول سوم تولید آهن اسفنجی فولاد هرمزگان 
سرمایه گذاری  با  و  سال  در  تن  هزار   ۹۰۰ تولید  ظرفیت  با 
حدود ۳۴۰۰ میلیارد تومان و در طی ۳۰ ماه به بهره برداری 

خواهد رسید.
تنی  هزار   ۵۰۰ افزایش  طرح  افزود:  معروفخانی  عطاالله 
زیرسقف تختال هم اکنون در حال انجام است و با بهره برداری 

تولید آهن  فولاد هرمزگان، ظرفیت  در  احیا  مدول سوم  از 
اسفنجی در این شرکت به ۲ میلیون و ۵۵۰ هزار تن خواهد 
رسید و  نیاز این شرکت به اصلی ترین ماده اولیه جهت تولید 

۲ میلیون تن تختال در سال مرتفع خواهد شد.
وی اضافه کرد: این طرح به صورت کامل با استفاده از توان 
نیاز  مورد  سرمایه گذاری  و  می شود  انجام  داخلی  پیمانکاران 
این پروژه با استفاده از منابع داخلی شرکت فولاد هرمزگان 

صورت خواهد پذیرفت.
مدیرعامل فولاد هرمزگان گفت: مخازن ذخیره آهن اسفنجی 
این  که  می شود  آغاز  امروز  هم  تن  هزار   ۳۰ ظرفیت  به 
با  درمجموع  و  تنی   ۷۵۰۰ مخزن  چهار  احداث  شامل  طرح 
ظرفیت ۳۰ هزار تن با سرمایه گذاری حدود سه هزار و ۵۰۰ 
میلیارد ریال )۳۵۰ میلیارد تومان( می شود که در ۲۴ ماه به 

بهره برداری خواهد رسید.
وی افزود: با بهره برداری از این طرح دغدغه فولاد هرمزگان 
میزان  و  برطرف  اسفنجی  آهن  مناسب  ذخیره سازی  برای 
کشش تولید فولادسازی به ویژه در زمان های قطع گاز واحد 
افزایش خواهد می یابد و  به طور چشمگیری  احیاء مستقیم، 
سرمایه گذاری در این طرح را نیز با استفاده از منابع داخلی 

شرکت انجام می شود.

استان خوزستان
 

باوی

مدیر امور برق شهرستان باوی:

۹ طرح برقرسانی در شهرستان 
باوی به بهره برداری رسید

 
 

 
 
 

با  برقرسانی  ۹ طرح  باوی گفت:  برق شهرستان  امور  مدیر 
اعتبار ۷۰ میلیارد ریال به میمنت چهل و سومین بهار آزادی 

در شهرستان باوی به بهره برداری رسید.
محمدرضا علیپور در گفت وگو با خبرنگار ایرنا بیان کرد: 
به منظور افزایش سطح خدمات مطلوب برق به مردم و حفظ 
پایداری شبکه و انجام اقدامات پیشگیرانه در عبور موفق از 
پیک تابستان سال آینده،  ۹ پروژه برقرسانی در بخش های 
توسعه  فرسوده،  پایه های  تعویض  بار  تعدیل  شبکه،  توسعه 
روشنایی، تبدیل سیم به کابل، نصب ترانس، و تأمین برق در 
مناطق مختلف شهری و روستایی این شهرستان در هشتمین 

روز از ایام دهه مبارکه فجر به بهره برداری رسید.
و  اصلاح  توسعه،  شامل  شده  اجرا  طرح های  داد:  ادامه  وی 
تقویت شبکه برق کوی گلستان شهر ویس، توسعه و اصلاح 
روشنایی خیابان های شهر شیبان، توسعه شبکه فشار ضعیف 
محارب،  بیت  جلیعه،  بندقیر،  نگازه،  سیدجابر،  روستاهای 
تأمین  ملاثانی،  الزهرای  بیمارستان  کارگاهی  برق  تأمین 
جنوبی  طالقانی  کوی  پربار  ترانس های  بار  تعدیل  و  برق 
باوی  شهرستان  برق  امور  است.مدیر  شیبان  شهر  شمالی  و 
ملاثانی،  شهر  پربار  ترانس های  تعدیل  و  برق  تأمین  افزود: 
تعدیل بار و تأمین برق خیابان نیایش کوی طالقانی و توسعه 
شبکه و تأمین برق برخی از خیابان های شهر شیبان بخشی از 
طرح های بهره برداری شده در این شهرستان است.شهرستان 
باوی با مرکزیت شهر ملاثانی با تصویب هیئت وزیران در 
سال ۱۳۸۹ از شهرستان اهواز تفکیک و مستقل شد. شهرهای 

ویس و شیبان از توابع باوی هستند.
اهواز،  شهرستان های  اهواز،  برق  نیروی  توزیع  شرکت 

حمیدیه، باوی و کارون را زیرپوشش خود دارد.

اهواز

شهردار اهواز:

ساختمان شهرداری را می فروشیم 
و خرج جمع آوری سگ های 

بلاصاحب اهواز می کنیم
 

خصوص  در  مناطق  شهرداران  به  خطاب  اهواز  شهردار 
داشته  شجاعت  باید  گفت:  بلاصاحب  جمع آوری سگ های 
باشید و از فضای مجازی نترسید. هر کسی هم در شهر به شما 
بگوید چه کسی به شما گفته در این زمینه کار کنید، بگویید 

شهردار اهواز گفت و من جواب همه را می دهم.
به گزارش مهر، رضا امینی در  جلسه رسیدگی به وضعیت 
برگزار شد،  اهواز  سگ های بلاصاحب که در شورای شهر 
استان  در  موضوع  این  حساسیت  که  زمانی  از  کرد:  اظهار 

خوزستان حس شد، برنامه ریزی در این زمینه آغاز شد.
ایران  در  سگ ها  جمعیت  افزود:  وی  ایسنا،  گزارش  به 
نامتوازن و پیچیده شده به گونه ای که مسئله وجود سگ های 

بلاصاحب در شهر به معضل اساسی تبدیل شده است.
شهردار اهواز گفت: افرادی که مورد تعرض قرار می گیرند 
و حامیان حقوق حیوانات دو طرف این مسئله هستند و مرز 

نیز  قانون  قانون است که  تشخیص ما نخست شهر و سپس 
در  حیوانات  حقوق  به  اشاره  با  است.امینی  شهر  بر  منطبق 
اسلام عنوان کرد: حیواناتی مانند گوسفند برای زندگی بشر 
اینکه حیوانات  باید ذبح شوند. همچنین روایت شده قبل از 
موذی انسان را آزار دهند باید از بین بروند بنابراین وزارت 
جمعیت های  کنترل  نحوه  خصوص  در  دستورالعملی  کشور 

سگ تعیین کرده است.
وی بیان کرد: اسلام سگ را جزو نجاسات می داند اما متأسفانه 
فرهنگ غرب وارد کشور ما شده و به قدری پیشرفت کرده 
که برخی از خانواده ها که زندگی غربی را پذیرفته اند و از 
مانند  حیواناتی  از  نگهداری  و  می کنند  پرهیز  فرزندآوری 

سگ را جایگزین فرزندآوری می کنند.
شهردار اهواز گفت: در آموزه های دینی، نگهداری سگ در 
چهار مورد سگ مزرعه، گله، باغ و شکاری مجاز عنوان شده 
از فرهنگ غرب چنین  تاسی  به  است. کسی که می خواهد 
کارهایی انجام دهد می تواند در خانواده خود انجام دهد اما در 

محیط های عمومی باید از این قضیه ممانعت شود.
در  بیان کرد:  وزارت کشور  دستورالعمل  به  اشاره  با  امینی 
این دستورالعمل عنوان شده سگ های اصیل و مفید از دیگر 
سگ ها جدا شوند و نحوه نگهداری و اتلاف این سگ ها و 
چگونگی مشارکت دستگاه ها نیز مشخص شده است. همچنین 
در این دستورالعمل دادن غذا به حیوانات موذی مانند سگ در 
فضای عمومی جرم است اما مشکل ما این است که به خوبی 

از این ظرفیت های قانونی استفاده نمی کنیم.
وی گفت: اگر به عنوان مثال اکنون تخمین زده می شود ۵ 
هزار سگ بلاصاحب در اهواز وجود داشته باشد، با این روند 
تا سال آینده ۲۰ هزار سگ خواهیم داشت یعنی جمعیت این 

سگ ها چهار برابر خواهد شد.
خصوص  در  مناطق  شهرداران  به  خطاب  اهواز  شهردار 
شجاعت  باید  کرد:  بیان  بلاصاحب  سگ های  جمع آوری 
داشته باشید و از فضای مجازی نترسید. هر کسی هم در شهر 
به شما بگوید چه کسی به شما گفته در این زمینه کار کنید، 

بگویید شهردار اهواز گفت و من جواب همه را می دهم.
امنیت مردم در شهر بسیار مهم است؛ اگر در  امینی گفت: 
سال های گذشته به صورت جدی با این پدیده برخورد می شد، 
اکنون با این مشکل مواجه نمی شدیم. اکنون هم اگر در این 

زمینه برخورد نکنیم، در شهر فاجعه رخ می دهد.
وی افزود: مشکل پول و محدودیتی در این زمینه نداریم و 
اگر لازم باشد ساختمان شهرداری را هم می فروشیم و خرج 
تا  نشود  بهانه ای  پول  نبود  مسئله  بنابراین  می کنیم  کار  این 
به  را  اختیارات  همه  نداشتیم.  پول  بگوید  منطقه ای  شهردار 
اما به شرط اینکه روزانه در میدان  شهرداران منطقه می دهم 

کار کنند و در این زمینه گزارش ارائه دهند.

استان کهگیلویه و بویراحمد
  

مدیرکل ثبت اسناد و املاک استان کهگیلویه 
و بویراحمد خبر داد؛

راه اندازی دفتر مالکیت معنوی 
در استان کهگیلویه و بویراحمد

 

 

مدیرکل ثبت اسناد و املاک استان از راه اندازی دفتر مالکیت 
معنوی در استان خبر داد و گفت: روان سازی امور و ارائه 
خدمات برای حمایت از تولیدکنندگان و صاحبان اختراع از 

جمله اهداف تشکیل این دفتر است.
با  افزود:  خبرنگاران  جمع  در  زمان خوب  ایلنا،  گزارش  به 
راه اندازی این دفتر در استان افراد برای ثبت آثار ادبی، هنری 

و صنعتی خود دیگر لازم نیست به تهران مراجعه کنند.
وی اظهار کرد: این مرکز با هدف ایجاد نظام پویا و کارآمد 
با ساز و کار اجرایی قوی و بهره گیری از فناوری های نوین 
شده  تأسیس  معنوی  مالکیت های  بین المللی  و  ملی  ثبت  در 

است.
استان کهگیلویه و بویراحمد  اسناد و املاک  مدیرکل ثبت 
بر  انسان  مالکیت  یعنی  معنوی  مالکیت  کرد:  خاطرنشان 
دارد.  اساسی  اوست که دو شاخه  تراوشات ذهنی و فکری 
یکی از آنها مالکیت صنعتی است که ثبت علائم، اختراعات، 
طرح های صنعتی و نشانه های جغرافیایی را در برمی گیرد و 
رایت«  »کپی  همان  یا  هنری  و  ادبی  مالکیت  بعدی  شاخه 
است.خوب تصریح کرد: باید جایگاه و نقش مالکیت در بین 
فعالان اقتصادی و جامعه فرهنگ سازی شود تا از طریق این 
قانون از هرگونه بهره برداری غیرمجاز از تولیدات جلوگیری 
شود. وی ادامه داد: وظیفه اصلی اداره ثبت اسناد و املاک 
ثبت و حفظ مالکیت افراد اعم از حقیقی و حقوقی است و 
و  است  فرهنگی  و  اجتماعی  اقتصادی،  توسعه  برای  بستری 

باید از این موضوع حمایت کرد.
استان کهگیلویه و بویراحمد  اسناد و املاک  مدیرکل ثبت 
عنوان کرد: حمایت از کالاهای تولید شده، تسریع در ثبت 
فعالیت های  دیگر  از  اختراعات  و  کالا  بین المللی  و  داخلی 

این دفتر است.

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان ارسنجان از افتتاح مرغداری ۲۰ هزار قطعه ای با اعتباری بالغ بر ۴ میلیارد تومان در روستای حسین آباد لیاقت این 
شهرستان خبر داد.

به گزارش روابط عمومی مدیریت جهاد کشاورزی شهرستان ارسنجان، سید ناصر حسینی خرمی اظهار کرد: این واحد مرغداری همزمان با دهمین 
روز از ایام دهه پر فروغ با حضور خادم حمزه معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری فارس، رشیدی کوچی نماینده شهرستان های مرودشت، 

ارسنجان و پاسارگاد در مجلس شورای اسلامی و مسئولین محلی افتتاح و مورد بهره برداری قرار گرفت.
وی تصریح کرد: واحد مذکور با ظرفیت تولید ۲۵۰ تن گوشت سفید در سال زمینه اشتغال مستقیم و غیرمستقیم ۱۰ نفر را فراهم نموده است..

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان ارسنجان:

یک واحد مرغداری صنعتی در ارسنجان به بهره برداری رسید


